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Informatieve/technische vragen – Jaarrekening 2021
Jaarrekening 2021

Pag. 5. Financiële gevolgen watersnood (gedeelte 2021)  6.175.000
In het overzicht van incidentele baten en lasten per programma (pag. 118) wordt in totaal aan kosten 
schade wateroverlast binnen programma een bedrag van € 3.083.560 opgevoerd. Waar zijn de 
andere kosten te vinden?

Beantwoording college:

In het overzicht van incidentele baten en lasten per programma zijn de kosten van de 
eenmalige afwaardering van het onderwijsgebouw van Adelante in Houthem niet opgenomen.

Pag. 10.
In 2021 is het functioneren van de SVREZL (Structuurvisie Ruimtelijke Economie Zuid-Limburg) 
geëvalueerd. Kan deze evaluatie ter beschikking gesteld worden aan de raad, zodat deze kan 
meedenken en eventueel suggesties kan doen over eventuele wijzigingen van doelen/instrumenten 
voor inbreng in gezamenlijk overleg (waar de raad niet bij betrokken is)?

Beantwoording college:

Uw raad heeft hierover op 22 april 2022 het raadsinformatiebulletin 22.37 stand van zaken 
rondom de Structuurvisie Ruimtelijke Economie Zuid-Limburg ontvangen. Wij verwijzen u naar 
de informatie in dit RIB.

Pag. 11 t/m 13.

• Betalen de BIZ-deelnemers in 2022 wel gewoon weer de deelnemersbijdrage?

Beantwoording college:

Cf. besluitvorming in uw Raad is de ingangsdatum voor de heffing aangepast naar 1 januari 
van 2022. Dat betekent inderdaad dat dit jaar (2022) heffing zal plaatsvinden door de BSGW.

De uitvoering van deze heffing in 2022 is momenteel in voorbereiding in een samenwerking 
tussen de BsGW, de stichting BIZ-Valkenburg en onze gemeente.

• Aangegeven staat dat naar verwachting het integraal overnachtingsbeleid voor de zomer 2022 
ter vaststelling aan de nieuwe raad zal worden voorgelegd. Dat is blijkbaar niet gelukt. Hoe ziet 
de planning nu uit en welke onderdelen zijn qua herziening wél al gereed?

Beantwoording college:
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Het nieuwe logiesaccommodatiebeleid is één integraal stuk en heeft geen losse onderdelen. 
Momenteel is het nog niet rijp voor vaststelling omdat er nog enkele onderdelen zijn die extra 
besproken (o.a. met de sector) én vervolgens verwerkt moeten worden. Wij gaan in ieder 
geval uit van uiterlijk eind dit jaar.

• Wat is de tijdsplanning met betrekking tot behandeling van een nieuw evenementenbeleid?

Beantwoording college:

Er is nog geen tijdsplanning hiervoor gemaakt. De komende weken zullen de consequenties 
van het coalitieakkoord vertaald worden naar een planning op hoofdlijnen voor een aantal 
dossiers, waaronder deze. Bij de begrotingsbehandeling verwachten wij deze doorkijk 
gerichter te kunnen maken.

• Wanneer wordt een voorstel voor een eventuele verhoging toeristenbelasting aan de raad 
voorgelegd? Als deze voor 2024 dient in te gaan, dan dienen we voor 1-1-2023 te besluiten.

Beantwoording college:

De voorgenomen verhoging dient een jaar van tevoren te worden aangekondigd. De formele 
besluitvorming door de gemeenteraad vindt normaal gesproken plaats in de raadsvergadering 
van de begroting, dus in november voorafgaand aan het jaar van de daadwerkelijke verhoging.

Pag. 12. Toekomst van de Gemeentegrot.
Er worden een aantal ontwikkelingen genoemd. Op welke termijn kunnen wij hier meer informatie 
verwachten?

Beantwoording college:

Er is nog geen tijdsplanning hiervoor gemaakt, deze hangt onder meer samen met te maken 
keuzes rondom de toekomst van de Polfermolen (en het al dan niet in stand houden van de 
exploitatiemaatschappij) en de voortgang van de visie Valkenburg-West. 

De komende weken zullen de consequenties van het coalitieakkoord vertaald worden naar 
een planning op hoofdlijnen voor een aantal dossiers, waaronder deze. Bij de 
begrotingsbehandeling verwachten wij deze doorkijk gerichter te kunnen maken.

Pag. 18.
Wij vernemen dat de beweegmakelaar diverse andere taken toebedeeld heeft gekregen. Betekent 
dit afbouw van de beweegmakelarij? En worden vooral ouderen ook pro-actief benaderd en zo ja, op 
welke wijze vindt dit plaats?
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Beantwoording college:

Onlangs hebben wij uw raad hierover geïnformeerd middels het raadsinformatiebulletin 22.46 
continuering werkzaamheden beweegmakelaar (d.d. 17 juni 2022). Wij verwijzen u naar de 
informatie in dit RIB.

Pag. 19.
Aan het voornemen om naast het foodlab initiatieven te ontwikkelen voor verbreding van het 
aanbod van praktijkopleidingen, aansluitend aan de economische activiteiten van onze gemeente, is 
in 2021 nog geen gevolg gegeven. Zijn of worden er momenteel wel weer initiatieven in die richting 
ontplooid?

Beantwoording college:

Valkenburg heeft het voortouw genomen in het vinden van gemeentelijke co-financiering voor 
een RIF aanvraag (Regionaar Investerings Fonds) van Yuverta waarbij de wens is een 
kenniscentrum en (MBO)leertraject op het gebied van fauna, biodiversiteit en een duurzame 
samenleving te ontwikkelen. Een pilot van deze opleiding maakt momenteel al gebruik van 
ruimte in de Polfermolen. Het komende schooljaar zullen zij de ruimte in de Polfermolen 
intensiever gaan gebruiken. Vanuit de regio ondersteunen bijna alle gemeenten dit project, 
vanuit de regionale economische samenwerking. Het project wordt gezien als investering in de 
toekomstige arbeidsmarkt, binnen een thema waar de komende jaren grote behoefte aan 
gaat zijn. Het is de ambitie om voornamelijk buiten de klaslokalen te leren. Maar bij regen is er 
natuurlijk wel een dak nodig. Daarnaast zien wij meerwaarde in het ontstaan van een 
kenniscentrum op het gebied van fauna, biodiversiteit, stikstof en nieuwe vormen van 
economie binnen de agrarische en landschapssector. Valkenburg heeft Yuverta hiervoor een 
aanbod gedaan. Gedurende deze zomer zal blijken of het Rijk de RIF aanvraag honoreert en 
steunt met 33%. Indien dit lukt, zal gedurende het traject zal blijken wat de uiteindelijke 
verblijfslocatie van deze opleiding zal gaan zijn.

Pag. 21/22.

Wat het accommodatiebeleid voor de buitensportverenigingen en culturele verenigingen betreft 
blijft het vooralsnog vooral bij kaders en ambities. Kan worden aangegeven hoe en wanneer er een 
vervolg hieraan wordt gegeven en wanneer een concreet plan van aanpak kan worden verwacht?

Beantwoording college:

Wat betreft sportaccommodaties loopt nog het onderzoek naar een mogelijke uitplaatsing van 
verenigingen uit het Geuldal. Afhankelijk van die uitkomsten zal bijstelling van het 
sportaccommodatiebeleid wellicht wenselijk zijn, dan wel andere keuzes m.b.t. de 
bijdrageregeling. Na afronding van dat onderzoek kunnen de consequenties inzichtelijk 
gemaakt worden.

Daarnaast is in het coalitieakkoord de ambitie uitgesproken om deze coalitieperiode nieuw 
beleid te gaan ontwikkelen voor gemeenschapshuizen en gemeenschapsvoorzieningen. De 
komende weken zullen de consequenties van het coalitieakkoord vertaald worden naar een 
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planning op hoofdlijnen voor een aantal dossiers, waaronder deze. Bij de 
begrotingsbehandeling verwachten wij deze doorkijk gerichter te kunnen maken.

Pag. 22. In 2021 heeft cultuur een nadrukkelijkere plek gekregen in het gemeentelijk beleid.
Op welke wijze heeft dat een nadrukkelijke plek gekregen. Uit de begroting en realisatie 2021 zou je 
iets anders kunnen concluderen. Kan het antwoord op de wenselijkheid van een beleidsnota cultuur 
nu al worden gegeven?

Beantwoording college:

Met deze passage wordt bedoeld dat aandacht voor cultuur in gemeentelijk beleid steeds 
nadrukkelijker wenselijk is. In het coalitieakkoord heeft dat ook nadrukkelijk een positie 
gekregen.

Pag. 26.
Na het ontzorgingscontract met één groenaannemer, zijn er nu nieuwe deelcontracten met nieuwe 
partners. De indruk bestaat dat groenonderhoud in sommige kernen onder de maat is (Broekhem-
noord is daar een voorbeeld van; bepaald geen voorbeeld naar de bewoners toe!). Wordt er 
daadwerkelijk gewerkt aan een goede balans in aandacht en zorg in dit verband?

Beantwoording college:

In de nieuwe contracten wordt onderhoud uitgevoerd op basis van frequentie, wat betekent 
dat periodiek / met regelmaat onderhoudswerkzaamheden worden uitgevoerd. Elke kern 
komt in dit opzicht eens in de zoveel weken aan de beurt qua reinigingswerkzaamheden of 
groenonderhoud. Hierin wordt een onderscheid gemaakt tussen A niveau (centrum) en B 
niveau (kernen), wat esthetisch gezien een ander beeld kan geven. In de regel zou hier een 
goede balans in moeten zijn, maar mocht een bepaalde plek of groenobject niet aan de 
verwachtingen voldoen, dan kan via de gebruikelijke kanalen een melding bij de gemeente 
gemaakt worden, zodat e.e.a. nader bekeken en al dan niet opgepakt kan worden.

Pag. 27. 
Hier staat dat in 2021 de reconstructie van de Koningswinkelstraat is uitgevoerd. Hebben wij iets 
gemist? 
Om hier meteen op door te vragen, wanneer gaat men eindelijk beginnen met de reconstructie van 
de openbare ruimte in Broekhem (Koningswinkelstraat, Broekhem, Cremerstraat & Bosstraat)?

Beantwoording college:

Deze passage in de jaarverantwoording is onjuist, het project is nog niet uitgevoerd. Dat heeft 
onder andere te maken met vertragingen die vanwege de coronapandemie is opgelopen. Het 
aanbestedingstraject loopt momenteel. Planning is dat uitvoering start medio september 2022 
en naar verwachting 1 jaar in beslag neemt.
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Pag. 30/31.
• Wordt het niet hoog tijd dat er tijdstermijnen worden gesteld tav ontwikkeling van 

(ver)bouwplannen? Termijnen vermeld in voorlopige contracten zijn tav bv. Croix de Bourgogne, 
Pradoegebouw, Villa Via Nova en Kasteel Oost ruimschoots overschreden. De irritatie hierover bij 
raad en inwoners neemt toe. Wat zijn in dit opzicht de voornemens van het nieuwe college?

Beantwoording college:

Voornemens zijn om dit jaar duidelijkheid hierover te gaan bieden en nieuwe bindende 
afspraken te maken met partijen daar waar dat juridisch ook mogelijk en haalbaar is, waarbij 
de marktontwikkelingen en de ontwikkelingen in de wereld niet uit het oog mogen worden 
verloren.

• Over de gebiedsontwikkeling West wordt in de jaarverantwoording gesteld dat “de visie eind 
2021 gereed was voor vaststelling (muv sportlocaties-onderzoek en de Polfermolen). In de 
opvatting van de vorige raad is dit een verkeerde voorstelling van zaken. Wij pleiten voor een 
correctie en juiste voorstelling van zaken!

Beantwoording college:

Bij de behandeling van het voorstel was met name de discussie rondom de Polfermolen en 
directe omgeving de aanleiding om het stuk niet verder door te leiden ter besluitvorming. Nu 
de contouren voor wat betreft de toekomst van de Polfermolen in het coalitieakkoord zijn 
opgenomen is aanpassing van de visie op deze kaders wenselijk, waarna de Raad een 
hernieuwd voorstel kan verwachten.

• Is het onderzoek naar de ontwikkelingsmogelijkheden van de locatie Stella Maris inmiddels 
gestart?

Beantwoording college:

Nee nog niet i.v.m. onvoldoende capaciteit en andere prioriteiten.

• Wat is de stand van zaken met betrekking tot de in 2021 gemaakte prestatieafspraken met de 
woningcorporaties?

Beantwoording college:

Het maken van prestatieafspraken is een jaarlijks terugkerend proces. Sinds 2021 beschikken 
we over prestatieafspraken die zijn verdeeld in een meerjarig, meer beleidsmatig deel en een 
jaarschijf waarin de concrete bijdrage van alle partijen elk jaar worden vastgelegd. Overigens 
worden de definitieve (ondertekende) versies van de prestatieafspraken elk jaar toegestuurd 
aan de griffie zodat deze in het raadsinformatiesysteem kunnen worden geplaatst ter 
kennisname van de raadsleden. Op dit moment zijn we bezig met de uitvoering van de 
prestatieafspraken van dit jaar (jaarschijf 2022). En vanaf september 2022 beginnen we met 
de voorbereidingen van de prestatieafspraken voor 2023 die worden gebaseerd op de 
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biedingen van de corporaties die elk jaar op uiterlijk 1 juli moeten zijn ingediend. Als bepaalde 
afspraken in een bepaald jaar niet zijn uitgevoerd, wordt bij het maken van de nieuwe 
afspraken bekeken of deze afspraken nog actueel zijn en of deze opnieuw moeten worden 
opgenomen in de afspraken van het volgende jaar.

Pag. 31. Resultaten van het onderzoek betreffende sportlocaties in de Geulzone
Wat is de stand van zaken?

Beantwoording college:

Zie eerder antwoord rondom sportaccommodatiebeleid.

Pag. 98/99.
De voorziening ontwikkeling Polfermolen is voor driekwart bestemd ter dekking van de resterende 
boekwaarde. Is het restant (ruim 0,5 miljoen) + het overschot van de voorziening onderhoud 
beschikbaar voor renovatie respectievelijk vernieuwbouw van de Polfermolen excl. zwembad?

Beantwoording college:

De voorziening ontwikkelingen Polfermolen is in 2017 gevormd met de initiële inleg van een 
bedrag van € 4.000.000. In 2018 is dit bedrag aangevuld met € 805.000 tot een totaalbedrag 
van € 4.805.000. Daarbij is tevens bepaalt dat dit bedrag betrekking had op de boekwaarde en 
een reservering voor sloopkosten en frictiekosten.

De hoogte van de voorziening per balansdatum 31 december 2021 bedraagt € 4.084.266. De 
boekwaarde van de Polfermolen op deze datum bedraagt € 3.494,265. Het verschil ad 
€ 590.000 is nog altijd gereserveerd voor sloopkosten en frictiekosten.

Bij de verdere uitwerking van de definitieve plannen voor de Polfermolen zal deze voorziening 
opnieuw beoordeeld dienen te worden.

Pag. 108. Jaarrekening Polfermolen
Wanneer komt deze beschikbaar? Aangezien het exploitatieresultaat van de Polfermolen ook van 
invloed is op de jaarrekening van de gemeente Valkenburg aan de Geul, moet deze voor de 
behandeling van de jaarverantwoording beschikbaar zijn.

Beantwoording college:

De jaarverantwoording van de gemeente en de jaarstukken van de Polfermolen B.V. worden 
gecontroleerd door dezelfde accountant. In de afronding van de beide dossiers ligt de 
prioriteit bij de gemeentelijke jaarverantwoording. De definitieve gewaarmerkte jaarrekening 
van de Polfermolen B.V. volgt zo spoedig mogelijk daarna. In onze gemeentelijke jaarrekening 
is het voorlopige exploitatieresultaat van de Polfermolen B.V. over 2021 gehanteerd voor de 
bepaling van de gemeentelijke bijdrage. Wij hebben overigens geen aanleiding om te 
veronderstellen dat de definitieve jaarrekening van de Polfermolen B.V. zou leiden tot een 
bijstelling hiervan.
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Informatieve vragen – kadernota 2022
Pag. 5 van de Kadernota 2022:
 

• in de kaderbrief wordt onder ‘indeling programma begroting 2023 en verder’ o.m. gewag 
gemaakt van kaders die door de raad zijn vastgesteld in de financiële verordening. Welke zijn 
die kaders?

Beantwoording college:

Deze zin op pagina 5 is een verwijzing naar de kaders die zijn vernoemd in de zin daarvoor, 
namelijk de bepaling dat de gemeenteraad bij aanvang van iedere raadsperiode een 
programma-indeling voor die raadsperiode vaststelt. Daarnaast stelt de raad op voorstel van 
het college de taakvelden per programma vast. Deze kaders zijn opgenomen in artikel 2 van 
de financiële verordening 2021, zoals vastgesteld in de raadsvergadering van 10 november 
2020.

• ook wordt gesteld dat ‘In het coalitieakkoord daarna is toegevoegd dat deze programma-
indeling de gemeenteraad In staat dient te stellen om haar kaderstellende en controlerende 
rol goed uit te voeren’.  Deze toevoeging vraagt om nadere uitleg: wij begrijpen niet goed 
wat hiermee bedoeld wordt?

Beantwoording college:

Als de gemeenteraad in november voorafgaande aan het begrotingsjaar de programma-
begroting vaststelt, dan stelt de gemeenteraad ook de financiële kaders vast waarbinnen het 
college de het gewenste beleid dient uit te voeren. Per programma wordt hiertoe antwoord 
gegeven op de 3W vragen: Wat willen wij bereiken? Wat gaan we daarvoor doen? Wat mag 
dat kosten? Daarmee is dat kader direct gekoppeld aan het programma. Daarmee is er een 
direct verband tussen de kaderstellende rol van de gemeenteraad en de programma-indeling 
van de begroting.

De gemeenteraad kan haar controlerende rol vervolgens uitvoeren door de verantwoording 
van het college in het jaarverslag. Hier wordt door het college, per programma, gerapporteerd 
wat we wilden bereiken, wat we daarvoor hebben gedaan en wat dat heeft gekost.

• tenslotte wordt In de kaderbrief gesteld dat ‘de programma-indeling de formele scheidslijn is 
tussen de bevoegdheid van de raad en het college; de raad stelt de budgetten per 
programma vast en het college is bevoegd om die budgetten binnen het programma In te 
zetten’.  Wat moeten we ons daarbij voorstellen? Dat de raad bij de vaststelling van de 
programma-begroting zich alleen uitspreekt over de budgetten per programma en 
vervolgens het college de verdeling van die programma-budgetten over de taakvelden 
bepaalt? Ook deze passage vraagt om meer duidelijkheid? Immers, het budgetrecht, ook wat 
betreft de afzonderlijke taakvelden, berust toch bij de raad?
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Beantwoording college:

De budgetten per programma is het formele kader zoals dat wettelijk is bepaald en dat ook 
door de accountant wordt getoetst bij de financiële rechtmatigheid. Zie ook de tekst onder 
paragraaf 5.4 van de jaarverantwoording 2021 (pagina 111), waarbij ook wordt gerefereerd 
aan de baten en lasten op programmaniveau.

Voor een subindeling binnen het programma gelden geen wettelijke voorschriften. In onze 
gemeente kiezen we ervoor om dit te laten aansluiten op de taakvelden. Deze subindeling 
heeft in formele zin niet dezelfde status als de programma-indeling. De accountant toetst ook 
niet op overschrijdingen op taakveldniveau.

Brug Emmalaan
Uit de kadernota valt op te maken dat de brug over de Geul bij de Emmalaan in Valkenburg wordt 
hersteld. De laatste informatie die wij hierover hebben gekregen stond in RIB 22.02 Stand van zaken 
Programmaplan Nafase Watersnoodramp. Hierin werd aangegeven dat Royal Haskoning 
een  onderzoek uitvoert naar het wel of niet herbouwen van de brug. Waarom is de raad over de 
uitkomst niet geïnformeerd?

Beantwoording college:

Dit onderzoek is slechts een van de onderdelen om te komen tot een definitief standpunt. 
Over dat definitieve standpunt wordt uw Raad per raadsinformatiebrief geïnformeerd.

Financieel technische wijziging afschrijvingslasten Polfermolen
1. Graag toelichting waarom het voorstel wordt gedaan om per 1 januari 2022 het bedrag van 

de boekwaarde van de Polfermolen te onttrekken uit de 
voorziening  ontwikkelingen  Polfermolen en dat dit voorstel niet integraal wordt 
meegenomen in het concrete voorstel over de Polfermolen.

Beantwoording college:

Voor een voorziening gelden andere eisen en verslaggevingsvoorschriften dan voor een 
reserve. Omdat de verwachtingen over de toekomst van de Polfermolen ten tijde van de 
vorming van de voorziening (in 2017 en 2018) niet meer overeenkomen met de richting die nu 
is ingezet (in het coalitieakkoord 2022) lopen we het risico dat de grondslag voor de 
voorziening, voor het gedeelte van de boekwaarde van het pand, ontbreekt. Dit zou tot gevolg 
kunnen hebben dat wij de voorziening voor dit gedeelte moeten laten vrijvallen of dat de 
accountant ons vraagt om een dergelijke aanpassing te doen (in de jaarrekening 2022 c.q. bij 
de uitvoering van deze controle in mei 2023). Om dit risico te verkleinen is dit voorstel nu in 
de kadernota 2022 opgenomen.

2. De balanswaarde van de  voorziening  ontwikkelingen  Polfermolen bedraagt per 
31  december 2021 € 4.084.266. Bij een eventuele onttrekking per 1 januari 2022 resteert 
dus een bedrag van € 590.001. Is dit bedrag samen met de voorziening onderhoud 
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Polfermolen met een balanswaarde van € 668.727 op 31 december, samen in totaal € 
1.258.727  – minus onderhoudskosten in 2022 beschikbaar voor Polfermolen 2.0?

Beantwoording college:

De voorziening onderhoud Polfermolen per 31 december 2021 bedraagt € 663.717. Zie ook p. 
98 van de jaarverantwoording 2021. Het totaal komt daarmee op € 1.253.718. Los van dit 
verschil is uw redenatie wel correct. Deze bedragen, minus de onderhoudskosten, worden 
betrokken bij de verdere uitwerking van de definitieve plannen van de Polfermolen.

Structurele uitvoering taken wonen
Het thema wonen is voor alle partijen een speerpunt en staat nadrukkelijk genoemd in het 
coalitieakkoord 2022-2026. Is op dit moment al uitvoering gegeven aan werving en realisatie van 
ambtelijke formatie voor dit thema? Indien dit niet het geval is waarom moet dan in 2022 een 
volledig bedrag van € 175.000 onttrokken worden uit de reserves. We zitten immers al medio 2022.

Beantwoording college:

Dit is een terechte constatering. Aanpassing kan naar lager bedrag. Werving starten wij pas op 
als er ook budget beschikbaar is.

Bijlage: voorstel programma- en taakvelden-indeling

• In de jaarverantwoording 2021 staat een andere opdeling van taakvelden dan In het 
bijgevoegde voorstel. Zo is er bij het programma economie en toerisme In de 
jaarverantwoording 2021 een opsplitsing naar 7 taakvelden, in het voorliggende voorstel nog 
slechts 4. Bij het sociaal domein gaat het van 18 taakvelden terug naar 10. Wat is hiervan de 
reden en logica?

Beantwoording college:

In aanvulling op de beantwoording van uw eerste drie vragen m.b.t. de kadernota:

Doordat er sprake is van een directe relatie tussen de programma-indeling van de begroting 
en de kaderstellende rol van de raad kan de raad deze kaders ook scherper neerzetten door 
de programma-indeling preciezer te kiezen.

Overigens is het totaal aantal taakvelden niet gewijzigd. De voorgestelde wijziging heeft 
betrekking op de programma-indeling en de vraag welk taakveld binnen welk programma valt.

• Tot nu toe was er sprake van 5 programma’s; In het voorstel worden dat er 8. Maakt de 
gemeente deze keuze zelf In de financiële verordening of is dit wettelijk voorgeschreven?

Beantwoording college:

De indeling van de programma’s is niet wettelijk voorgeschreven, maar is de vrije keuze van 
de gemeente, meer specifiek van de gemeenteraad.
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In het voorstel is wel aansluiting gezocht bij een indeling zoals die landelijk wordt 
voorgeschreven in het zogenaamde “Iv3 informatievoorschrift gemeenten en 
gemeenschappelijke regelingen”. Deze publicatie van het Ministerie van BZK, laatste versie 
m.b.t. verslagjaar 2021 d.d. 14 december 2020, is terug te vinden via deze link.

• Is indeling van ‘openbaar groen’ bij het programma ‘Verkeer, volkshuisvesting en ruimtelijke 
ordening’ niet logischer dan bij ‘Sport, culture en recreatie’?

Beantwoording college:

Zoals aangegeven in het voorgaande antwoord hebben we in het voorstel aansluiting gezocht 
bij een bestaande landelijke indeling. Onder de noemer “sport, cultuur en recreatie” wordt 
het taakveld 5.7 Openbaar groen en (openlucht) recreatie als volgt gedefinieerd (p. 24):

5.7 - Openbaar groen en (openlucht) recreatie
Tot dit taakveld behoren openbaar groen, natuur en recreatie:
- natuurbescherming, onderhoud bos, heide en overige natuurgebieden;
- aanleg, onderhoud openbaar groen inclusief het plaatsen en onderhouden van kunstwerken 
in de
openbare ruimte;
- aanleg en onderhoud van openbaar water: vijvers en kleine watergangen, waaronder
schoonhouden sloten, onderhouden taluds en betuining;
- aanleg en onderhoud van speelvoorzieningen, recreatievoorzieningen;
- hobbyclubs en volkstuinderverenigingen.

• Wat is de betekenis van het taakveld ‘media’ bij sport, cultuur en recreatie? 

Beantwoording college:

In hetzelfde document waar in de voorgaande beantwoording naar wordt verwezen is dit 
taakveld als volgt gedefinieerd:

5.6 - Media
Tot dit taakveld behoren de zorg voor fysieke en elektronische cultuurdragers:
- bibliotheken, artotheek, videotheek;
- lokale pers, lokale omroep;
- lokale informatievoorziening (bijvoorbeeld m.b.v. ICT);
- overkoepelende organen.

Kortom: nadere toelichting op het voorstel voor programma- en taakveld-indeling lijkt dan ook 
gewenst.

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/financien-gemeenten-en-provincies/documenten/richtlijnen/2015/10/02/iv3-informatievoorschrift-gemeenten-en-gemeenschappelijke-regelingen

